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Satisfacció entre els responsables
de l’institut espanyol pels resul-
tats obtinguts pels alumnes que
enguany han finalitzat el batxille-
rat a les proves d’accés a la uni-
versitat. Dels 25 estudiants que es
van presentar als exàmens, les
notes dels quals serveixen per fer
mitjana amb l’obtinguda durant
els cursos acadèmics, només tres
van suspendre.

El director del centre, Gonzalo
Sanzo, va explicar que “hem de
fer una bona valoració” dels re-
sultats. I és que, segons va indi-
car, dels tres alumnes que no han

superat les proves, un va optar
per deixar els exàmens en blanc i
els altres dos van suspendre per
escasses dècimes. Tots tres tin-
dran una nova oportunitat per
aconseguir aprovar les proves
d’accés a la universitat el setem-
bre vinent. A aquesta cita, va re-
cordar el responsable educatiu,
també es poden presentar
aquells alumnes que hagin que-
dat descontents amb la seva qua-
lificació i vulguin intentar incre-
mentar-la.

Dels 22 estudiants que han su-
perat les proves, qui ha obtingut
una millor nota si es compta no-
més els exàmens fets entre el 30
de maig i l’1 de juny, va aconse-

guir un 8,163, una qualificació
que es troba per sota de forma
substancial amb la del millor
alumne durant el batxillerat, que
va acabar els dos cursos amb una
mitjana de 9,8. De fet, segons va
explicar Sanzo, la millor nota fi-
nal obtingut pels alumnes de
l’institut espanyol és de 8,8. Al
seu entendre, això ja es pot consi-
derar normal perquè “ja és habi-
tual que a les PAU les notes no si-
guin tan bones”. Malgrat això, el
màxim responsable del centre
educatiu va recordar que els
alumnes encara tenen la possibi-
litat d’incrementar aquesta nota
amb les assignatures específi-
ques de les unviersitats.

22 dels 25 alumnes de l’institut espanyol
que es presenten superen la selectivitat
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L’excap de Govern i actual presi-
dent del grup parlamentari so-
cialdemòcrata, Jaume Bartumeu,
va assegurar ahir que els docu-
ments relatius a l’àrea de Funció
Pública que un informe del GRE-
CO reflecteix que haurien des-
aparegut no són els únics que van
trobar a faltar quan el PS va arri-
bar a l’executiu. Tanmateix, va as-
segurar que la desaparició dels
dossiers relatius a expedients dis-
ciplinaris (o lligats a suposades
corrupteles com s’hi refereix el
GRECO) no va ser denunciada
expressament per l’executiu. “El
Govern no va denunciar el senyor
Pintat”, va matisar ahir, aclarint
que l’absència de fitxers va apa-
rèixer en el marc de les múltiples
entrevistes que van fer els avalua-
dors de l’esmentat organisme in-
ternacional.

Bartumeu va explicar que, con-
cretament, sobre la desaparició
dels dossiers esmentats en l’in-
forme del GRECO n’havia parlat
el secretari d’Estat socialdemò-
crata de Funció Pública, Marc
Miró. Miró, consultat ahir pel
Diari, no va voler fer cap mena de
comentari sobre l’afer. El líder del
PS va recordar que el secretari
d’Estat va constatar “que no se li
havia fet el traspàs” de documen-
tació de manera adequada, una

queixa que Bartumeu va estendre
a d’altres departaments. Així, ahir
va insistir en el fet que en l’arxiu
governamental hi manquen les
actes dels consells de ministres
celebrats els anys 2004, 2005 i
2006. I els que es van fer entre el
24 d’octubre del 2007 i el 26 de
març del 2008. Aquestes man-
cances van ser degudament noti-
ficades en constatar-se. El parla-
mentari socialdemòcrata va

recordar ahir, amb el document a
la mà, que el 16 de juny del 2009
el notari Estañol va aixecar acta
de l’absència perquè en quedés
constància. Ni les actes dels con-
sells de ministres ni la documen-
tació referida pel GRECO no hau-
rien aparegut.

De fet, Bartumeu va explicar
ahir que “no se sap què hi havia”
en relació amb la documentació
a la qual es refereix l’organisme

internacional, però en tot cas
“allà no hi són. Els documents
han estat sostrets o destruïts”. El
líder del PS va deixar entreveure
que molts dels documents que
s’haurien trobat a faltar a Funció
Pública tindrien a veure amb ex-
pedients disciplinaris oberts a
funcionaris. En el seu informe, els
mateixos avaluadors del GRECO
deixen clar que és molt complicat
que hi hagi corrupció al Princi-

pat. “La petita mida de la comu-
nitat andorrana ofereix un con-
trol social més gran que en altres
llocs i, pel que sembla, ajuda a re-
duir certes tendències criminals”,
diu l’informe. Mentrestant, Jau-
me Bartumeu es va vanagloriar
d’haver fet un bon traspàs de po-
ders amb els actuals rectors del
Govern del Principat. I d’haver
deixat intacta tota la documenta-
ció existent.

Bartumeu denuncia que en arribar al Govern faltaven documents “sostrets o destruïts”

Expedients de Funció Pública... i molts més
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L’exmàxim responsable del

Govern socialdemòcrata,

Jaume Bartumeu, va

assegurar ahir que els

documents que va trobar 

a faltar Funció Pública 

no eren pas els únics.

Dos exsecretaris d’Estat de Fun-
ció Pública en governs liberals,
Jaume Domènech i Jacint Risco,
van assegurar que sota els
seus mandats no hi va haver
cap irregularitat ni desaparició
documental. Domènech va asse-
gurar ahir que mentre ell va ser
a l’executiu “no hi va haver res
de res. Res d’estrany. I encara
menys a Funció Pública”. Des-
prés de recordar que havia rebut
una delegació del GRECO i se li
havia facilitat la documentació
requerida, Domènech també va
explicar que no ha estat conei-
xedor de cap cas de corrupció i
que l’acusació que ara ha sortit
a la llum pública “em sona més
a brutícia política que a reali-
tat”. De la seva banda, Jacint
Risco va explicar que “mentre hi
vaig ser jo, de cap manera” no
van desaparèixer documents.
Encara més, va garantir que “els
expedients disciplinaris estaven
guardats sota clau” i que no hi
va haver cap mena de destruc-
ció.

Dos exsecretaris
d’Estat neguen
irregularitats


